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AB --- --- --- 

VVD --- --- --- 

CDA --- --- --- 

PGP  De ouders van de kinderen in school Vilt hebben vernomen dat de 
school in Vilt op korte termijn zou moeten sluiten. Geruchten gaan 
over sluiting einde schooljaar 2018-2019. 

 Heeft het college informatie van schoolbestuur Innovo gekregen 
over de problematiek? 

 Kunt u die informatie delen met de leden van cie SD? 

 Welke actie neemt het college om het doemscenario af te wenden? 

Er heeft een overleg plaatsgevonden over het Integraal 

Huisvestingsplan. Tijdens dit overleg zijn zaken naar 

voren gekomen die ertoe leiden dat het college het plan 

wil uitstellen. In eerste instantie ging het college er 

vanuit, dat de nieuwe beleidsvoornemens betreffende 

renovatie- en nieuwbouwsubsidies inmiddels duidelijk 

zouden zijn. Aangezien dit vanuit het Rijk stil ligt en dit 

niet het geval is kan men niet verder. Het college hoopt 

meer rijksgelden te krijgen want het schoolbestuur in 

Berg heeft aangegeven, dat voor vernieuwing van de 

school € 4 miljoen nodig is. De gemeente heeft hiervoor 

echter € 2 miljoen in de boeken heeft staan. Zoals reeds 

tijdens de bespreking van de voorjaarsnota aangegeven, 

wil Innovo zich aan de opheffingsnorm van de gemeente 

(83 leerlingen)houden. Door deze uitspraak van Innovo 

staat een aantal scholen onder druk.  

 

Met het schoolbestuur van Vilt heeft een gesprek 

plaatsgevonden, maar er zijn nog geen knopen 

doorgehakt. Overigens zat de school in 2016 met 83 

kinderen al onder de opheffingsnorm. Na 3 jaar onder de 

opheffingsnorm krijgt een school geen extra gelden 

meer. Het schoolteam is gevraagd of men wil meewerken 

aan ‘slim-fit’ leermethodiek, maar hiervoor wordt niet 

gekozen.  

 

Op dit moment speelt deze problematiek ook in 

Houthem. Tijdens een gesprek met de ouders is 

aangegeven, dat de school per 1 augustus 2019 definitief 

zal sluiten  Tevens is aan de ouders gevraagd of men 



zelfs al per 1 augustus 2018 wil of kan stoppen. Enige 

tijd geleden heeft de wethouder van MIK een signaal 

gekregen dat de peuterspeelzaal niet goed loopt. De 

wethouder heeft het schoolbestuur en de dorpsraad 

hiervan in kennis gesteld. Op papier zijn er voldoende 

peuters maar die gaan niet naar de peuterspeelzaal in 

Houthem. Omdat hier nu nog slechts 9 kinderen over 2 

dagdelen zitten heeft MIK aangegeven de 

peuterspeelzaal volgend jaar te beëindigen. 

 

In principe heeft de gemeente hier geen zeggenschap in. 

Iedereen wil de scholen het liefst behouden, maar van 

de andere kant is de kwaliteit van groot belang.  

 

Reactie leden H. Aussems, F. Jacobi, H. Maenen en  

H. Bemelmans. 

D66 --- --- --- 

 


